
پرسپولیس احتیاط را کنار بگذارد 

پرسپولیس در خانه مس کرمان در هفته بیست و ششم 
لیگ برتر به برتری رسید. در خصوص بحث های فنی مربوط 
به این دیدار باید بگویم مس کرمان در پایین جدول است، 
اما پرسپولیس برابر این حریف در نیمه نخست کاملًا برتر بود 
و ضمن آنکه دو گل به ثمر رساند، دو گل هم نزد تا ۴ بر صفر 
پیش بیفتد. بدون شک اگر سرمربی تیم با دو مهاجم بازی 
می کرد و از سیستم ۱-۳-۲-۴ استفاده نمی کرد که به گفته 
موافقان این شکل از بازی تیم در زمان حمله سیستم تیم 
۳-۳-۴ می شود، در بازی با مس کرمان برتری پرگل تری به 
دست می آمد. در دربی هم تیم باید با دو مهاجم بازی کند، 
چون حریف خیلی آماده است و در مصاف با چنین حریفی 
باید قوای تهاجمی تیم به شکلی باشد که بتوان حریف را 
عقب نگه داشت و حملات بیشتری ایجاد کرد. شکل بازی 
پرسپولیس مقابل مس کرمان را نباید نکوهش کرد، اما 
وقتی می توان با استفاده همزمان از مهدی عبدی و عیسی 
آل کثیر خط دفاعی حریف را تحت فشار قرار داد و به گل 
رسید. یحیی گل محمدی باید تا حدودی جانب احتیاط 
را کنار بگذارد و ریسک کند، مطمئن باشید پاسخ ریسک 
خود را می گیرد. مس کرمان هم آمده بود تا امتیاز بگیرد 
و نیمه دوم را بهتر آغاز کرد و به گل هم رسید، اما در ادامه 
پرسپولیس بر بازی سوار شد تا گل دیگری بزند هر چند 
موقعیت های خوب دیگری هم داشت که یکی از آن ها مانند 
نیمه اول به تیرک دروازه خورد. ضمن اینکه گفته بودند 
حسین دوستدار بازیکن مس کرمان تعمدی دو سه فرصت 
را از دست داده و در موقع حمله زیر توپ زده، ولی اصلًا این 
موضوع درست نیست. بازیکن مس زمانی که پاس کات بک 
به او رسید اجازه داد توپ به او برسد و، چون توپ سرعت 
داشت ضربه خوبی نزد. در موقعیتی دیگر هم در حال حرکت 
با توپ بود و نتوانست ضربه خوبی بزند. دوستدار مخصوصا 
موقعیتی از دست نداد. حذف استقلال از آسیا بسیار ناراحت 
کننده است، چون در سطح آسیا بحث رنگی نداریم و نام 
ایران مطرح است. وقتی استقلال یا پرسپولیس از آسیا 
حذف شوند، بخش مهمی از فوتبال ما آسیب دیده و باید 
فکر چاره ای کرد که هیچ گاه این دو تیم و دیگر نمایندگان 
ایران از کسب مجوز حرفه ای محروم شوند. این نباشد که 
خوشحالی کنیم، چون استقلال از آسیا حذف شده است. 
خوشحالی از حذف استقلال در آسیا خودزنی است. برای 
پرسپولیس هم به این شکل است و تفاوتی در این زمینه 
وجود ندارد. هر دو باشگاه زیر نظر وزارت ورزش هستند 
و طبق گفته های رئیس سازمان خصوصی سازی، به این 
سازمان منتقل می شوند. این درست نیست که در مصاحبه 
در مورد مالکیت مشترک هر دو باشگاه، به کنفدراسیون 
فوتبال آسیا کد داد. آن ها مدارکی که بارگذاری شده را 
به دقت بررسی می کنند و براساس آن مجوز می دهند. از 
زمانی که رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس شده به 
صورت شبانه روزی کار کرده تا مشکلات باشگاه به حداقل 
برسد و در زمینه ارسال مدارک برای دریافت مجوز حرفه ای 
هم به موقع اقدام لازم انجام شده است. ربطی به سخنگوی 
باشگاه استقلال نداشته که در مورد پرسپولیس نظر بدهد 
و این دو باشگاه تنها می توانند از همدیگر حمایت کنند. 
استقلال هم مثل پرسپولیس برای ایران است و کوته بینی 
این شخص است که می خواهد خودش را برای هواداران 

استقلال شیرین کند. 

آرمان ملی: کسب عنوان سومی کشتی آزاد کشورمان در 
رقابت های قهرمانی آسیا با تنها یک مدال طلا، بدترین نتیجه 

تیم کشورمان را در این مسابقات ثبت کرد. 
    جلسه شبانه 

مسابقات کشتی آزاد قهرمانی آسیا طی دو روز ۲۴ و ۲5 
فروردین در قزاقستان برگزار شد. رحمان عموزاد در 65 کیلو 
تنها طلایی کشتی آزاد ایران در مسابقات قهرمانی آسیا بود، 
علیرضا کریمی در 86 کیلو به مدال نقره رضایت داد و یاسین 
رضایی در 6۱ کیلو، امیرحسین کاووسی در 79 کیلو و مجتبی 
گلیج در 97 کیلوگرم هم سه نشان برنز برای کشورمان کسب 
کردند مرتضی قیاسی در 70 کیلو و امیررضا معصومی در ۱۲5 
کیلو به عنوان پنجمی آسیا رضایت دادند، علیرضا سرلک در 
57، حسین ابوذری در 7۴ و ارشک محبی در 9۲ کیلو هم 
از دور رقابت ها حذف شدند. ایران که سال گذشته با اختلاف 
50 امتیازی نسبت به تیم دوم، قهرمان آسیا شده بود، با ۱۲۴ 
امتیاز عنوان سومی آسیا را از آن خود کرد. تیم قزاقستان با 
اقتدار جایگاه اولی را در خانه از آن خود کرد و ژاپنی ها هم 
دوم شدند. تسنیم نوشت: کادر فنی تیم ملی آزاد بلافاصله 
بعد از اتمام رقابت های پنج وزن دوم، جلسه ای چند ساعته در 
آستانه قزاقستان داشت تا به بررسی ابتدایی برنامه  هایی که در 
این مدت برای آماده سازی تیم صورت گرفت و دلایل ناکامی و 
ناآمادگی بدنی کشتی گیران بپردازد. به نظر می رسد جلسات 
بررسی و اصلاح برنامه ها جزو اولویت های کادر فنی تیم ملی 
آزاد در بازگشت به ایران باشد. این تیم خودش را برای شرکت 
در مسابقات قهرمانی جهان که ۲5 شهریور تا ۲ مهر در بلگراد 
صربستان برگزار می شود و اولین مرحله از گزینشی المپیک 
۲0۲۴ توکیوست، آماده می کند. بعد از برگزاری مسابقات 
قهرمان کشوری و انتخابی جام تختی، مسابقات قهرمانی آسیا 
سومین مرحله از چرخه سال ۲0۲۳ بود که پشت سر گذاشته 

شد. 
   نتایج 

نگاهی به عملکرد افتخارآمیز کشتی آزاد ایران در ۳6 دوره 
رقابت های قهرمانی آسیا حاکی است ایران ۲9 مرتبه بر سکوی 
نخست آسیا قرار گرفته که نشان دهنده کوچک بودن آسیا با 
همه وسعتش برای یکی از ۳ قدرت اصلی کشتی در جهان است. 
اما این بار شاگردان پژمان درستکار با نمایشی ضعیف به لحاظ 
فنی و نا آمادگی بدنی در آستانه قزاقستان به میدان رفتند که 
نتیجه آن تنها یک مدال طلا در ۱0 وزن بود؛ نتیجه ای ضعیف و 
دور از انتظار برای تیمی که در ۳5 دوره قبلی صاحب ۱۴۳ طلا 
شده بود؛ به طور میانگین ۴ طلا در هر دوره. هر چند کشتی 
آزاد ایران در مسابقات آسیایی ۲000 چین به هیچ طلایی 
نرسید اما با مجموع ۲ نقره محمد اصلانی و مهدی برائتی و ۳ 

برنز مسعود جمشیدی، محمدجود راسخی و علیرضا رضایی بر 
سکوی نایب قهرمانی آسیا ایستاد و به لحاظ تیمی در جایگاه 
بهتری نسبت به امسال قرار گرفت. تیم ملی کشتی آزاد ایران در 
مسابقات آسیایی ۲008 کره جنوبی نیز همانند این دوره فقط 
یک مدال طلا دشت کرد اما باز هم به لحاظ جایگاه تیمی با یک 
مدال طلای فردین معصومی، ۲ نقره میثم مصطفی جوکار و 
امیرعباس مرادی و یک مدال برنز مراد محمدی بر سکوی دوم 
آسیا ایستاد. در مسابقات آسیایی ۲0۱۱ تاشکند نیز سهم ایران 
یک مدال طلا بود؛ جایی که احسان امینی مربی حال حاضر 
تیم ملی به مدال طلا رسید و مصطفی آقاجانی، عرفان امیری و 
کمیل قاسمی نیز صاحب مدال نقره شدند اما این بار نیز ایران 
بر سکوی نایب قهرمانی آسیا قرار ایستاد. در مسابقات آسیایی 
۲0۱۳ دهلی نیز، پرویز هادی تنها طلایی ایران بود اما تیم ملی 
در نهایت با طلای هادی و ۳ برنز عزت ا... اکبری، احسان امینی 
و حامد تاتاری به عنوان نایب قهرمانی رسید. اما به لحاظ جایگاه 
تیمی، ایران یک دوره و در سال ۱999 سابقه سومی آسیا را دارد 
اما با این حال ایران موفق به کسب ۳ مدال طلا در این مسابقات 
شد و نتیجه ای بهتر از مسابقات امسال به دست آمد. علی اکبر 
دودانگه، علیرضا حیدری و علیرضا رضایی طلایی های ایران 
بودند اما با این وجود پس از ازبکستان و قزاقستان بر سکوی 
سومی آسیا قرار گرفتیم. اما بهترین نتایج کشتی آزاد ایران در 
مسابقات آسیایی سال های ۱98۱، ۱98۳ رقم خورد و ایران در 
هر ۲ دوره 8 مدال طلا را از آن خود کرد. کشتی آزاد ایران در 
فاصله سال های ۱979 تا ۱999 در ۱۲ دوره حضور خود در این 

رقابت ها صاحب ۱۲ عنوان قهرمانی متوالی شد. 

   واکنش فدراسیون 
سخنگوی فدراسیون کشتی گفت: بلافاصله پس از بازگشت 
تیم ملی کشتی آزاد از قزاقستان، طی جلسه ای با حضور 
مسئولان فدراسیون و اعضای کادر فنی، نتایج دور از انتظار 
آزادکاران در رقابت های آسیایی مورد بررسی قرار می گیرد. 
به گزارش عمومی فدراسیون کشتی، محمد ابراهیم امامی، 
سخنگوی فدراسیون کشتی درباره نتایج کسب شده توسط 
تیم ملی کشتی آزاد در رقابت های قهرمانی آسیا در کشور 
قزاقستان افزود: فدراسیون کشتی ضمن اعلام پایبندی 
به چرخه انتخابی تیم ملی که خروجی آن اعزام نفرات اول 
قهرمانی کشور و بعضا جوان به رقابت های قهرمانی آسیا بود 
و بارها نیز فدراسیون اعلام کرده است که رقابت های قهرمانی 
آسیا و جام جهانی کشتی جزء اولویت های اصلی نیست و به 
منزله دیدارهای تدارکاتی است، با این حال به مانند تمامی 
علاقه مندان به ورزش کشور، از نتایج دور از انتظار آزادکاران که 
بر خلاف کشتی فرنگی در قزاقستان به دست آمد، ناراضی است و 
طبق اعلام رئیس فدارسیون مقرر است پس از بازگشت تیم ملی 
کشتی آزاد، در اسرع وقت جلسه ای با حضور مدیر تیم های ملی، 
سرمربی و دیگر اعضای کادر فنی و مسئولان فدراسیون برگزار 
و دلایل افت کشتی گیران منتخب که بر مبنای چرخه انتخابی 
تیم ملی راهی این مسابقات شده اند بررسی شود. وی در پایان با 
بیان اینکه نتیجه این جلسه به آگاهی مخاطبان خواهد رسید، 
خاطرنشان کرد: فدراسیون کشتی همواره از نقطه نظرات و 
انتقادات سازنده کارشناسان و صاحب نظران که همراه با ارائه 

راهکار و پیشنهادات منطقی باشد، استقبال خواهد کرد. 
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گفت وگو

از جلسه شبانه تا واکنش فدراسیون 

ناکامی تاریخی کشتی آزاد 

 وحید شمسایی سرمربی تیم ملی فوتسال 
گفت: قرار است شهریور ماه تیم ملی به برزیل 
برود و امیدوارم چه با ما و چه بدون ما، این 

سفر انجام شود. 
     دیدار با ازبکستان 

 وحید شمسایی در نشست خبری پیش 
از دوستانه تیم ملی فوتسال ایران مقابل 
ازبکستان گفت: ازبکستان حریف دیرینه ما 
است. اولین بار در سال ۲000 در تایلند با 
این تیم روبه رو شدم و بازی هم پیچیده شد 
و سخت 6 بر ۴ بردیم. اولین فینال هم سال 
۲00۱ و زمان سرمربیگری ویکتور هرمانس 
بود. ازبکستان همیشه به غیر ژاپن، یک پای 
فینال در آسیا بوده و سه بار هم با ایران در 
فینال در سال های ۲00۱، ۲0۱0 و ۲0۱6 
بازی کرده است. این تیم در یکی دو سال 
گذشته با بهترین تیم های دنیا بازی کرده و 
یک دبیرکل قوی دارد که به این رشته اهمیت 
زیادی می دهد. در مجموع تیم بسیار خوبی 

است و مربی اش نیز همبازی ام بوده است. 
     گلایه 

وی درباره گلایه هایش از فدراسیون فوتبال 
گفت: من گلایه نکردم، بلکه از طرف من 
نوشتند که گلایه کرده ام. راجع به من یکی دو 
نقل قول زدند که مجبور شدم در اینستاگرام 
بنویسم و پاسخ بدهم. ما گفتیم برنامه را به 
فدراسیون داده ایم که چه زمانی به لویژنرها 
و مربی و.. نیاز داریم. به من ربطی ندارد که 
بلیت با چه قیمتی قرار است تهیه شود؛ 
می خواهد ۱00 دلار باشد یا ۱00 هزار دلار. 
ما لژیونرها و مربی مان می خواهیم. گلایه ای 

نکردم؛ یک خبرگزاری وقتی یک نقل قول 
را به تفسیر بیان می کند، من دیگر پاسخگو 
نیستم. اینکه اینترنشنال هم بعد از آن هزار 
بار تکرار می کند، به من ربطی ندارد. من 
اینجا هستم، عاقل و بالغم و حرفم را می زنم. 
به هر حال مشکلات هست، اما هیچ کدام از 
اردوها نبوده که برگزار نشود. یک سال مانده 
به جام جهانی با تفکر و آرامش بیشتری باید 

مسیر را برویم. 
     اهداف 

شمسایی در پاسخ به این سؤال که نسبت به 
هدفی که داشتید، جلوتر هستید یا عقب تر؟ 
عنوان کرد: شروع کارمان را خیلی سخت 
می دیدم. همیشه مربیان حارجی را تحسین 
می کنم. چون آمده، تغییر نسل داده و رفته 
است؛ چه خوب و چه بد. به هر حال باید در 
این نسل طلایی جابه جایی می شد. شاید 
پارسال خیلی ها به من گفتند که کارم اشتباه 
است، اما امروز خوشحالم که این جوانان مبلغ 
قراردادشان خیلی تغییر کرد و همه تیم ها نیز 
آنها می خواهند. حسین طیبی واقعاً بزرگی و 
نقش خود را بازی کرده و بازیکنان را به خارج 
از کشور معرفی می کند. الان اکثر تیم های 
درجه یک به دنبال همین جوانان هستند. 
یک روز به تاج و اعضای هیات رئیسه گفتم که 
یک اهداف یک سال و نیم تا جام جهانی دارم 
و اگر بخواهیم به آن اهداف برسیم، می توانیم 
جایگاه ویژه ای داشته باشیم. سرمربی تیم ملی 
فوتسال درباره اهمیت برد یا باخت در این 
بازی گفت: قطعا برای برد می رویم. سه چهار 
بازیکن جدیدتر نسبت به تورنمنت تایلند هم 

داریم و آنها را نیز محک می زنیم، ولی اهداف 
اولیه مان این است که بتوانیم در آن فضایی که 

مدنظرمان است، به نتیجه برسیم. 
     قرارداد 

شمسایی درباره پایان زمان قراردادش 
گفت: واقعیت این است که حتی یک بار هم 
قراردادم را نخوانده ام. قرارداد من پیچیده بود؛ 
زمان عزیزی خادم کارهایش صورت گرفت، 
زمان ماجدی امضا شد و زمان تاج هم این 
مسیر ادامه پیدا کرد. قراردادم روی کاغذ ۲9 
اسفند ۱۴0۱ است، ولی تبصره ای تا زمان 
جام جهانی داشت. این را با قدرت می گویم؛ 
شما اگر بزرگ ترین مربی دنیا هم باشید و صد 
سال هم قرارداد داشته باشید، اما فدراسیون 
شما را نخواهد، جابه جا می شوید. من با کمیته 
فوتسال صحبت هایم را کرده ام. این برنامه 
دیدار با ازبکستان هم چون از قبل بوده، باید 
برای کشورمان کار خود را انجام دهیم. با این 
وجود قانون حرفه ای این است که مسیرمان 
ثبت و سند شود. تا الآن که هستم، قراردادم 
را نخوانده ام. فقط یک روز آقا شهاب )عزیزی 
خادم( گفت که اگر روزی بروم، باید 6 ماه 
غرامت بدهم، اما اگر بمانم، می توانم پول هم 
نگیرم. به هر حال قرارداد هنوز امضا نشده و در 
شرف کار است. باید بعد از بازی با ازبکستان 
ببینیم چه اتفاقی می افتد؛ می بازیم یا می بریم. 
سرمربی تیم ملی فوتسال افزود: به خاطر 
تفکراتی که من و همکارانم داریم این آخرین 
بازی ما با یک تیم آسیایی خواهد بود چون در 
این یک سال هر بازیکنی که باید می دیدیم را 
دیدیم. اگر من تا جام جهانی باشم شاکله -70 

80 درصدی تیم باید مشخص باشد و دیگر 
جای آزمون و خطا نداریم. در تورنمنت تایلند 
شرکت کردیم، یک بازی با ازبکستان هم انجام 
می دهیم و تورنمنت برزیل را هم در پیش 
داریم. دیگر حق اشتباه نداریم. در گذشته یک 

بار با اسپانیا و برزیل این اتفاق افتاد. 
     برزیل 

شمسایی یادآور شد: امیدوارم امروز که ۲6 
فروردین ۱۴0۲ است و شهریورماه قرار است 
تیم ملی به برزیل برود چه با ما و چه بدون 
ما، این سفر انجام شود. اعتبار بین المللی 
ما ایجاب می کند که دیگر اشتباه نکنیم. از 
فدراسیون فوتبال و کمیته فوتسال می خواهم 
برای اعتبار فوتسال مان در دنیا، این اتفاق 
بیفتد. فقط دوست داشتم چند تیم بهتر در 
این تورنمنت شرکت کنند، چون شنیدم که 
آرژانتین هم قرار است در این مسابقات شرکت 
کند و خوشحال شدیم. باید با تیم های بزرگ 
تنه به تنه شویم. در گذشته وقتی برای اولین 
بار با برزیل بازی کردیم 7-۱ و 8-۱ باختیم 
ولی بعدها در جام جهانی یک برصفر باختیم و 
بعد مساوی و در نهایت در سال ۲0۱6 برزیل 
را حذف کردیم. وقتی بازی کنیم و با تیم 
بزرگ تنه به تنه شویم، یک بازی و دو بازی 
می بازیم ولی دفعه سوم یقه اش را می گیریم. 
خدا رحمت کند ایویچ را گفته بود شاید صد 
بار با آلمان بازی کنیم و ببازیم ولی یک بار در 
یک جای حساس باید آنها را ببریم. امیدوارم 
با رفتن به تورنمنت برزیل اعتبار این رشته 
حفظ شود چون 6-7 ماه پیش مکاتبات آن 

انجام و یک ماه پیش قطعی شد. 

شمسایی: 

امیدوارم چه باشم و چه نباشم تیم ملی به برزیل برود 

ضیا عربشاهی
کارشناس فوتبال

  کوتاه 

بیــن المــلل 
  ستاره آرژانتینی تیم فوتبال پاری سن ژرمن به عنوان 
یکی از تأثیرگذارترین چهره های سرشناس دنیا در سال 
میلادی جاری معرفی شد. نشریه تایمز لندن لیونل مسی را 
در فهرست ۱00 چهره تأثیرگذار دنیا در سال ۲0۲۳ معرفی 
کرد. مسی در اواخر سال میلادی گذشته به رؤیای دیرینه اش 
که فتح جام جهانی بود تحقق بخشید و با آلبی سلسته فاتح 
جام جهانی ۲0۲۲ قطر شد. این اتفاق، ویترین افتخارات 
فوق ستاره سابق بارسلونا را کامل کرد و از نظر خیلی ها او 
را به بهترین بازیکنان تاریخ فوتبال تبدیل کرد. مسی اما 
در سال ۲0۲۳ نیز با وجود ناکامی تیمش در لیگ قهرمانان 
اروپا مورد توجه قرار گرفت که دلیل آن شایعاتی مبنی بر 
احتمال رفتنش به عربستان سعودی پس از دریافت حقوق 
۴00 میلیون یورویی از تیم الهلال بود. نکته ای که معرفی 
مسی به عنوان یکی از ۱00 چهره تأثیرگذار دنیا توسط 
تایمز را جذاب  تر کرده، توصیف یکی دیگر از اسطوره های 
ورزش، راجر فدرر درباره این ستاره ۳5 ساله است. فدرر 
درباره مسی نوشته است: چیزی که تحسین مرا درباره مسی 
و جایگاه برمی  انگیزد، ثبات طولانی مدت او به عنوان یکی 
از بهترین هاست. رسیدن به موفقیت سخت است و حفظ 
آن سخت تر. حرکات و پاس های او چیزی فراتر از درک 
است. مسی در فصل جاری روی ۲7 گل پاری سن ژرمن در 
لوشامپیونه نقش مستقیم داشته است ۱۴ تا آن را خودش به 

ثمر رسانده و ۱۳ تای دیگر را ساخته است. 

   قرارداد
خورخه سامپائولی، سرمربی مشهور آرژانتینی، 
کـه حدود یک ماه قبل از سویا اخراج شده بود یه 
عنوان سرمربی جدید تیم فلامینگو برگزیده شد. 
مدیران فلامینگو او را جایگزین ویتور پریرایی کردند 
که اوایل هفته در پی نتایج ضعیف اخراج شده بود. 

 دیدار 
یکی از تقابل های جالب در ورزشگاه وطنی قائمشهر 
میان اشکان نامداری و هادی شکوری اتفاق افتاد. 
نامداری که به عنوان مربی گلرهای آلومینیوم اراک 
در کادرفنی مهدی رحمتی حضور دارد، روز جمعه با 

هم تیمی سابق خود در استقلال دیدار کرد. 

             پیشرفت 
استون ویلا در یکی از بازی های مهم انگلیس 
توانست با شکست نیوکسل به رده ششم جدول صعود 
کند. استون ویلا از زمان روی کار آمدن امری متحول 
شده و در هشت بازی اخیر خود هفت برد کسب کرده 

 . ست ا

ت
شــ

س نو
عک

دعوت زهرا نعمتی از ورزشکاران  
جهان به مبارزه با دوپینگ

فارس: به گزارش روابط عمومی کمیته ملی 
پارالمپیک و به نقل از وب سایتIPC، همزمان 
با روز جهانی ضد دوپینگ، کمیته بین المللی 
پارالمپیک حمایت خود را از ورزش پاک، 
در سال ۲0۲۳ اعلام کرد. در همین راستا، 
زهرا نعمتی کماندار ایرانی و قهرمان سه دوره 
بازی های پارالمپیک، ورزشکاران سراسر جهان 
را به مبارزه با دوپینگ و حمایت از ورزش پاک 
فرا خواند. نعمتی با حضور خود در سمپوزیوم 
سالانه ی »وادا« در لوزان، به حمایت از رقابت 
سالم پرداخت و درباره اهمیت این موضوع اظهار 
داشت: »ما به عنوان ورزشکاران پارالمپیکی، از 
طریق یک سیستم شفاف کلاسبندی پزشکی، 
ورزشی وارد عرصه ورزش شدیم، بنابراین 
قوانین ضد دوپینگ را رعایت می کنیم و در 
زمین بازی، هدف مان رقابتی پاک است. در 
رویدادهای ورزشی، ما باید همیشه به صورت 
واقعی و پاک رقابت کنیم.« نعمتی که از اعضای 
شورای ورزشکاران کمیته بین المللی پارالمپیک 
است، ورزشکاران را تشویق کرد در روز ورزش 
پاک، تعهد و حمایت خود را از رقابت سالم نشان 
دهند و در این باره گفت: »من همه ورزشکاران 
را تشویق می کنم که حمایت خود را از این روز 
جهانی اعلام کنند. این روز مناسبت ویژه ای ست 
که از طریق آن می توانیم احساسات خود را در 
مورد ورزش ابراز کنیم و حمایت خود را از 
ورزش پاک در عرصه پارالمپیک هم نشان دهیم 
زیرا ورزشکاران پاک با هر عملی که به دوپینگ 

ارتباط دارد، مخالف اند.«

خارج ازمستطیل سبز

کاسانو: هالند فوتبال بلد نیست! 
مهاجم پیشین اینتر و رئال مادرید این بار 
درباره ارلینگ هالند نظر عجیبی داد. او براین باور 
است که این مهاجم فوتبال بلد نیست و تنها یک 
گلزن بسیار خوب است. به گزارش سان، آنتونیو 
کاسانو در دوران فوتبالی خود همواره بازیکن 
جنجالی و پر حاشیه ای بود. این مهاجم سرشناس 
که سابقه بازی کردن در اینتر و رئال مادرید را 
هم در کارنامه دارد به جنجال سازی خود بعد 
از خداحافظی از فوتبال هم ادامه می دهد. او که 
اخیرا با انتقاد از مورینیو حاشیه ساز شد این بار 
درباره ارلینگ هالند اظهار نظر عجیبی داشت. 
کاسانو گفت: هالند من را به دوران آدریانو در اینتر 
می اندازد. در آن زمان در کنار آدریانو ستاره های 
مثل ابراهیموویچ و فرانک ویری بازی می کردند 
که این باعث می شود تا بازی آدریانو هم تکمیل 
شود اما هالند در منچسترسیتی چنین زوج های 
را در اختیار ندارد. او ادامه داد: بعضی مهاجمان 
مثل روبرت لواندوفسکی و کریم بنزما در کنار 
آنکه بسیار خوب گل می زنند فوتبال بازی کردن 
هم بلد هستند اما هالند فوتبال بلد نیست و تنها 
یک گلزن بسیار خوب و فطری است. به نظرم 
برای یک مهاجم فوتبال بازی کردن مهم تر از 

گل زدن است. 

خبـــــر

تسنیم: کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال در نامه ای به 
سازمان لیگ اعلام کرد استفاده از لیزر با محرومیت هواداران 
تیم میزبان روبه رو خواهد شد. به گزارش سایت فدراسیون 
فوتبال، کمیته انضباطی با ارسال نامه ای به سازمان لیگ 
فوتبال اعلام کرد، استفاده از لیزر توسط تماشاگران در 
استادیوم ها محرومیت در بر دارد. در نامه حسن زاده رئیس 
کمیته انضباطی به سرپرست سازمان لیگ آمده است: »با 
توجه به شیوع استفاده از لیزر در ورزشگاه ها، مستند به 
مقررات انضباطی فدراسیون فوتبال در صورت استفاده از لیزر 
یا وسایل مشابه در جریان مسابقات فوتبال توسط تماشاگران 
حاضر در استادیوم، باشگاه میزبان علاوه بر جرایم نقدی با 
تنبیه محرومیت از حضور تماشاگر در مسابقات آینده نیز 

مواجه خواهد شد.« 

اسدی: 
قهرمانی برای پرسپولیس 

دور از دسترس نیست
ابراهیم اسدی پیشکسوت پرسپولیس در 
خصوص وضعیت شاگردان گل محمدی در لیگ 
برتر صحبت کرد. وی اعتقاد دارد قهرمانی برای 
پرسپولیس دور از دسترس نیست و این تیم در 
بازی با مس کرمان نمایش قابل قبولی داشت و 

شایسته پیروزی بود. 
و  کرمان  مس  دیدار  خصوص  در   

پرسپولیس در لیگ برتر چه نظری دارید؟
 مس و پرسپولیس یکی از بازی های خوب 
لیگ برتر را از خود به نمایش گذاشتند و تیم 
پرسپولیس با شایستگی در این دیدار به پیروزی 

رسید. 
 پرسپولیس نمایش خوبی داشت؟!

پرسپولیس بازی را خوب شروع کرد و توانست 
در همان دقایق ابتدایی دو گل به ثمر برساند تا 
با خیالی آسوده در نیمه دوم به میدان برود. در 
نیمه دوم مس از افت پرسپولیس استفاده کرد اما 
تعویض های به موقع کادر فنی پرسپولیس کمک 
کرد تا کفه ترازو به سود این تیم سنگینی کند و 
با گل سوم به نوعی فرصت جبران برای کسب 

امتیاز برای تیم مس از بین برود. 
 عملکرد گل محمدی را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
 گل محمدی نشان داد مربی بسیار باهوشی 
است و در کمترین زمان ممکن بهترین تصمیم 
را می گیرد. سرمربی پرسپولیس با تعویض هایی 
که انجام داد این تیم را از زیر فشار خارج کرد و ۳ 

امتیاز با ارزش به قرمزها رسید. 
 شانس قهرمانی پرسپولیس در این 

فصل نسبت به دیگر مدعیان چقدر است؟
 قهرمانی برای پرسپولیس دور از دسترس 
نیست. این تیم نباید اشتباه کند و منتظر لغزش 

و اشتباه رقبایش باشد. 
 در خصوص دیدار دربی هفته آینده چه 

نظری دارید؟
 این دیدار تعیین کننده است و به نوعی 
می توان گفت برنده این دیدار می تواند به قهرمانی 
پایان فصل امیدوار باشد. شرایط هر دو تیم 
یکسان است و کسی برنده می شود که با تمرکز 
بالا در میدان ظاهر شده و قدر فرصت ها را بداند. 


